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223 D66 Besparingen Jeugd 
 
Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
Beleidsrapportage 2021-2 
 

Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Kunnen de geraamde besparingen voor jeugd (oplopend tot € 3,2 mio) worden gerealiseerd 
bovenop besparingen landelijke Hervormingsagenda? 
 
 

Antwoord De geraamde besparing op jeugd is  gerelateerd aan de landelijke hervormingsagenda en 
voorlopig op 3,2 miljoen gesteld.. Dus niet er bovenop. De komende periode gaan het rijk en de 
vng de gemaakte afspraken concreet uitwerken, dan zal blijken welke besparingsmogelijkheden er 
echt gaan ontstaan. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Jan van Dijk 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

j.van.dijk@zwolle.nl/ 038-4982664 
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224 D66 Kapitaallasten 
 
Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
Beleidsrapportage 2021-2 
 

Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Kapitaallasten Diezerstraat 80 en Luttekestraat 35: Gaan die hogere lasten straks niet worden 
gedekt via de (ver)huurprijs? Waarom dan nu al structureel in de begroting nemen? 
 
 

Antwoord De hogere kapitaallasten kunnen niet één op één doorberekend worden in de (ver)huurprijs.  
Hierdoor zou de huurprijs hoger worden dan de marktconforme huur voor de beoogde functie, 
waarmee we onszelf uit de marktprijzen.  

  

Portefeuillehouder René de Heer 
 

Beantwoord door Gea Velthuis 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

g.velthuis@zwolle.nl 
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225 D66 Structurele vrijval kinderopvang 
 
Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op 
 
 
 
 
 
Vraag 

Begroting 2022 
Beleidsrapportage 2021-2 
 

Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Ik heb nog een vraag over structurele vrijval van kinderopvang voor arme gezinnen. Hoe kan het 
dat die niet gebruikt wordt?  
 

 
 
 

Antwoord Deze post gaat niet alleen om “kinderopvang voor arme gezinnen” maar om een veel bredere post, 
namelijk bijzondere bijstand en kinderopvang. In de daarbij behorende toelichtende tekst is gesteld 
dat in de afgelopen jaren is gebleken dat er een te ruim budget was voor dit (open einde) 
onderdeel. Vandaar dat dit budget nu ingezet wordt voor beschermingsbewind waar al jaren een 
tekort is. 
 
 
 

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 

  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

e.molendijk@zwolle.nl 
 

 
 


